
 Nieuwe coördinator vanuit de gemeente, dhr. Erwin van der Meer. Harry en ik hebben al 
eens een sessie met hem gehad bij Harry thuis. En het gevoel van ons was positief en we 
hadden beide de indruk dat Erwin gemotiveerd was om de taak als dorpen coördinator op 
zich te nemen

 Yde Bouma vragen om de lijst te delen van een ieder die lid/staat ingeschreven van 
dorpsbelang. (Indien Yde aanwezig is)

 Het Weterskip er op aanspreken dat alle sloten aan het dicht groeien zijn.
 De aanpak van het voorste stuk van het fierljep terrein. Jehannes moet nog even horen bij 

Buma of het inmiddels is ingezaaid. Tevens even achterhalen wanneer de bomen worden 
aangeplant.

 Siebe en Gradus gaan bezig om een hek te plaatsen bij de ingang van het fierljep terrein, dit 
op kosten van dorpsbelang

 Sinds dat na Corona de gemeente het digitale loket heeft verbeterd betekend dit dat je als 
particulier je vragen/opmerkingen/problemen heel makkelijk bij de gemeente kan 
neerleggen. Voordeel hiervan is dat je meteen ook bij de bron zit, wij als dorpsbelang 
moeten alles overleggen met de Dorpen coördinator en daarmee hebben we 1 a 2 keer per 
jaar een vergadering mee, na gelang de ingekomen stukken.  Wij als dorpsbelang merken dit 
ook want we krijgen vanuit het dorp nog amper vraagstukken te verwerken. 

 Ik heb Toon het concept van het vervoerplan 2024 van Arriva laten plaatsen, voor degene 
die daarin in geïnteresseerd zijn die kunnen het daar bekijken. 

 We zijn als dorpsbelang verplicht om onze notulen van de jaarvergadering en de 
jaarverslagen te publiceren op de site onder de zogenoemde ANBI (Algemeen Nu Beogende 
Instelling) dus iedereen wie daar in geïnteresseerd is kan dit alles terug vinden op de site van 
It Heidenskip. Ook de notulen en jaarverslag van deze vergadering is daarop terug te vinden. 

 We hebben als dorpsbelang een publicatie plicht die wordt geleid door de belastingdienst, 
dit heeft heel wat voeten in de aarde gehad om dit allemaal in goede banen te leiden en 
hierbij hebben wij behoorlijk veel hulp gehad van Toon Hoppenbrouwer dus dank hiervoor!

 Nog even een verduidelijking waar voor de buurtapp officieel voor in het leven geroepen is 
en dit is om, mocht er iets gebeuren in It Heidenskip en omstreken dat men dit kan delen in 
de whatsapp groep. Tot op heden wordt de app nog wel eens gebruikt voor verdwaalde 
honden, katten en kalveren. 

 De 2 begrafenisverenigingen zijn in overleg om te gaan fuseren. De statuten liggen bij de 
Notaris.

 Vraag van Ysbrand en Siebe Tjalma of er budget vrij kan worden gemaakt om het bankje bij 
de brug met graffiti te spuiten. Siebe gaat prijs opvragen.

 We kregen de vraag vanuit de kerkraad of het mogelijk was om een gedenk teken te 
plaatsen waarop bordjes kan worden geplaats met de mensen die in It Heidenskip zijn 
overleden. Melius had hiervan een paar foto’s wie hij op vakantie had gemaakt) We hebben 
dit overlegd met de gemeente en die stonden hier heel positief tegenover. Met Trientje 
afgesproken dat zij hierin de kar gaan trekken met de steun vanuit dorpsbelang (denk aan 
vergunningen regelen met de gemeente, eventueel financiële ondersteuning etc. )
Top op heden nog geen reactie mogen ontvangen. 

 Nog een laatste update omtrent de fietstunnel, dit is dus definitief van de baan. In de 
notulen van de vorige vergadering staat dat er geld terug wordt gestort op de rekening van 
dorpsbelang, dit is inmiddels gebeurd. €2500.00 (is dit correct Jehannes)

 Tijdsens de laatste vergadering is het wederom besproken om wat te doen met de 
snelheidsduivels in It Heidenskip. We zijn momenteel weer in gesprek met de politie om 



inderdaad weer controles uit te voeren. Tot op heden geen feedback van mogen ontvangen 
maar het heeft hun aandacht. 

 We hebben met de uitnodiging van de vergadering ook de agenda meegestuurd en onder de 
agenda nog even een punt uitgelicht wat betreft de “inventarisatie woonbehoefte in It 
Heidenskip” Hier zijn blijkbaar geen belangstellenden voor aangezien er niemand op heeft 
gereageerd. Wij zijn achter de schermen wel nog even doorgegaan met de gemeente en 
mochten er woningen bij worden gebouwd in It Heidenskip dan zal dat in de lintbebouwing 
moeten gebeuren. De letterlijke woorden van de gemeente: Als een dorp als ’t Heidenskip 

uit wil breiden dan kijk je vooral naar de kernkwaliteiten van het dorp. En naar de 

opbouw. Bij dorpen met een lintbebouwing kom je meestal uit op het toevoegen van 

woningen in het lint.


